
Referat fra bestyrelsesmøde i PACT d. 23. juli 2020.

Dagsorden 

Økonomi:
Fortsat god økonomi. Der er efter opstart af udendørstræning kommet lidt mere gang i 
salg af klippekort. 
Gert laver regnskab, samt budgetforslag til generalforsamlingen. 

Holdstatus:
Styrketræning/cirkeltræning holder ferie i uge 32 + 33 + 34. Instruktørerne vil nævne dette 
for deltagerne på holdene, samt det vil fremgå af Holdsport. 

Zumba udendørs er aldrig rigtig kommet i gang. Signe kontakter Lupe for at høre om vi 
skal lukke det ned igen og starte dans op når vi må være indendørs.  

Generalforsamling:
Det er muligt at låne et lokale hos CKS (Center for Kræft og Sundhed), hvor man kan være 
32 personer (med en meters afstand mellem hver). Dette lokale booker Signe. Der vil 
være mulighed for sandwich ved forhåndstilmelding. 
Efter generalforsamlingen vil der være mulighed for drøftelse/dialog om ønsker til ugentligt 
aktiviteter og events. Derudover vil der også være prøvning af PACT-tøj. 
Invitation til generalforsamlingen d. 25. august vil følge indenfor de næste par dage. 

Aktivitetsweekend på Fyn – hvordan gik det?:
Aktivitetsweekenden var en stor succes. Det gik rigtig godt. Der var 15 deltagere og 
programmet var godt og velplanlagt med gode aktiviteter. 

Eventuelt:
Marianne undersøger mulighederne for ny aktivitetsweekend. 
 


